
Bo rekreacija polno
zaživela
V teh dneh, ko še poteka javna razprava o nadaljnjem
razvoju telesne kulture na vseh ravneh, bo tudi skup-
ščina zveze telesnokulturnih organizacij in telesno-
kulturne skupnosti občine Center. Na njej bodo med
drugim kritično ocenili uresničitev lanskega pro-
grama in potrdlli letošnjega.

Čeprav bodo dokončno oce-
no podali na skupščini, pa je
že zdaj jasno, da so v večini
krajevnih skupnostl v naši
občini slabo realizirali pro-
gram rekreacije občanov. To
pa se ni zgodilo, kot bi morda
pomislili, zaradi pomanjkanja
denarja, temveČ je poglavitni
vzrok premajhna zavzetost or-
ganizatorjev rekreacije v KS.
Poleg tega pa so tudi osnovne
telesnokulturne organizacije,
ki jih je v Centru 63, premalo
sodelovale s KS. Želje in po-
trebe občanov po rekreaciji so
tako ostale v veliki meri neu-
slišane, kar nekako spodnaša
prizadevanja ZTKO v minulih
treh letih za množično vklju-
čevanje občanov v rekreacijo.

Zato so letošnja prizadeva-
nja namenjena predvsem
izboljšavi sedanjega položaja

na področju rekreacije v KS.
To je razvidno že iz dejstva, da
so v ta namen tudi povečali
denarni sklad od lanskih 16
na letošnjih 20 starih milijo-
nov, kljub slabi finančni reali-
zaciji v letu 1979. Iz teh sred-
stev gre večina denarja za na-
jemnine, trenerje in rekvizite.
Za vzdrževanje športnih plo-

ščadi, ki jih je v občini Center
tudi nekaj, pa so namenjena
posebna sredstva. Seveda pa
denar še ne naredi vsega. Tre-
ba bo še bolj vzpodbuditi tele-
snokulturne delavce v KS,
obveščati in privabljati obča-
ne v telovadnice in na športna
igrišča, tako da bi čimprej do-
segli dolgoročni cilj naše tele-
snokulturne usmeritve
množično sodelovanje obča-
nov v TK.

Položaj v šolskih športnih
društvih pa je bolj razveseljiv,
saj so program v celoti izpol-
nili. To se najbolj kaže v mno-
žični udeležbi na šolskih, ob-
činskih in tudi drugih tekmo-
vanjih osnovnošolcev in sred-
nješolcev. Da je telesna kultu-
ra široko prodrla v šole, doka-
zuje tudi zanimanje mladih za
vse športne prireditve in tek-
movanja, pa naj na njih tek-
mujejo ali le sedijo na tribu-
nah. Kljub temu bo tudi v šo-
lah treba okrepiti delo na po-
dročju telesne kulture. Pred-
vsem gre za nekatere panoge
atletike, ki mogoče niso do-
volj privlačne za mlade in za-
htevajo več vadbe. Največji
problem v naši občini pa je
pomanjkanje primernih ob-
jektov za udejstvovanje pred-
vsem v atletiki, saj je večina
igrišč in drugih površin na-
menjenih športu betonskih.
To je najbolj vidno pri teka-
ških disciplinah, saj imajo na
primer osnovnošolci iz naše
občine občutno slabše rezul-
tate kot pa šolarji iz drugih
občin. Vendar pa lahko upa-
mo, da bo v nekaj letih bolje,
saj je že pripravljen program
gradnje novih telesnokultur-
nih objektov v občini Center.
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